
Referat fra bestyrelsesmøde i E/F Søbyen Mandag d. 11. Januar 2016 
 
Deltagende: Erik Kjær Hansen (18, 2.tv), Ulla Sørensen (20, 3. tv.), Marianne Eriksen (20, 
2. tv.), Paul Linneberg (18, 3. th.), Sten Guldmann (16, 3.tv) 
 
Afbud:  
 
Referent: Sten Guldmann 
 
 
Afleveringsforretning og 1 Årsgennemgang 
Der har nu været afleveringsforretning og 1 års gennemgang på fællesdelene af 
længdehuset, bestyrelsen er ikke helt tilfreds med både gennemgangen og 
tilbagemeldingen på manglerne, så derfor søges der professionel bistand til det videre 
forløb.   
 
Sølundsstien  
Grundejerforeningen har en dialog med Sølund og Skanderborg Kommune vedrørende 
beplantning langs Sølundstien. Blandt andet er der ansøgt om muligheden for at fjerne 
den sidste rest af gammel opvækst af kastanietræer, syrerner m.v. ved skråningen ud for 
nr. 16. Forhåbentlig er der snart en afslutning på sagen, så skråningen kan færdiggøres og 
få sin endelige udformning  
 
Rengøring 
Bestyrelsen tager kontakt til vores rengøringsfirma, for at få justeret vores kontrakt med 
dem, så der bliver hyppigere gjort rent og vasket altanglas. Vi vender tilbage på vores 
hjemmeside når der er lavet ny aftale 
 
Diverse 
Der indkøbes låseholder til dørhold så vi ikke mere skal bruge kilerne for, at holde dørene 
åben når man skal ud og ind. 
Dørtelefonen i nr. 18 ser nu til at virke, efter udskiftning af printplade 
Der indhentes tilbud på udvidelse af cykelskur, som vi så skal tage stilling til på vores 
Generalforsamling. 
Da vi alle er interesseret i at, vores trappeopgangene ser pæne ud hele tiden. Vil 
bestyrelsen jævnligt få malet de skrammer som vil fremkomme på væggene. 
Det opfordres til, at trappeopgangene ikke bruges som opbevaringssted af unødige ting. 
 
Generalforsamling 
Den forventes afholdt, Torsdag den 7 April 2016 
 
Dato for næste møde 
Næste bestyrelsesmøde i E/F Søbyen er d. 22.02.16 
 
Formand for Ejerforeningen Søbyen 
 
___________________________________________ 
Steen Guldmann 


